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1. Genre/Style: Exposition 

2. Word Power: Prefix & Conversion 
3. Grammar: Concessive Clauses 

4. Writing Skill: Be Aware of False Friends

5. Translation Skill: Exposition (1)
6. Reading Skill: Introduction to Effective Reading

Brief Introduction to the Text
he first article in this unit Books, points out the importance of learning to read at a young age, and making reading a lifelong habit. The author pleads for government and family support for reading and having many books available. The intensity of the author’s feelings is illustrated by a reference to the “New Dark Age”. This term is not widely known, but shows how passionate the author is for the subject. Books put the world at our fingertips and those who take advantage of it learn how to live a more fulfilled life.

Part A

Books
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1. Warm-Up Questions

Ask students to answer the following warm-up questions: 

1) Do you think reading is the best way to gain knowledge? Why? 

2) Make a list of ways through which one can acquire knowledge. 

(reading, watching TV, talking with friends, net-surfing, traveling, attending classes, doing homework, going to the theatre, playing sports, etc.)
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2. First Reading
Ask students to go through the whole text to get the general idea. Let them find answers to the questions in the margins and do Task 3 in Reading Comprehension.
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3. Second Reading

To get a better understanding of the text, ask students to do Task 4 and Task 5 in Reading Comprehension.
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4. Word Study
1) acquire 

The ability to use a language can be acquired only by the act of using the language. (获得)

· By the time James was twenty he had acquired a store of his own. (经过努力)得到(具体东西)

2) dip (into) 

· I haven’t read that book properly. I’ve only dipped into it. (随便翻阅)

Some books are intended to be read at length, others to be dipped into. (浏览)

3) fashion 

· Long, curly hair is the fashion/ in fashion this summer. (时髦，风尚)

· She held the fork in her right hand, American fashion (= as Americans do). (方式)
4) desert
· He never deserts his friends when they are in need of him. (抛弃)

· His courage deserted him when he found himself all alone in the desert. (失去，脱离)

· During the war, if soldiers deserted and were caught, they were shot. (从……开小差)

5) possession 

· Does the possession of wealth bring happiness? (拥有)
The ring is one of her most treasured possessions. (拥有的东西，财物)
6) curious 

· The boy was curious about everything he saw. (好奇的)

· It was a curious feeling, as though we were floating on air. (奇特的，奇怪的)
7) emerge 

· As the clouds drifted away the sun emerged. (出现)

We saw the submarine emerging from the water. (浮现，出现)
· The facts behind the scandal are sure to emerge eventually. (显露)
8) hatred 

· The motive for this shocking attack seems to be racial hatred. (仇恨，憎恨)

· He looked at me with intense hatred. (憎恶)
9) cruelty 

The deliberate cruelty of his words cut her like a knife. (残酷)

· The farmer was accused of cruelty to animals. (虐待)
10) urgent

· Many people are in urgent need of food and water. (急迫的，紧要的)

· I have had an urgent letter from Quinn. (紧急的)

It’s urgent, come quick! (急迫的)
11) cultivate 

· The villagers cultivate mostly maize and beans. (种植)
· An ideal school should cultivate the students’ creativity and mental independence. (培养)

· It takes time and patience to cultivate one’s good manners. (养成)

12) enquiry/ inquiry 

I want to make enquiries about the membership of the reading club. (了解)

· We made enquires of a switchman as to when the next train would be leaving. (询问，打听)

13) in the name of
· We are donating the money in the name of the school. (以……的名义)
He was punished in the name of justice. (以……的名义)
14) take a stand(on/over) 

· We need to take a stand on the current issues of anti-corruption. (表明态度)

· What stand are you going to take over the teaching reform? (表明态度)

15) see that 

· See that everyone gets the notice about the postponed meeting. (保证使)

· See to it that everything is done before next week. (务必做到)
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5. Language Points

1) Par. 1 sentence 2, literate population: the population which can read and write

2) Par. 1 sentence 2, something light: something that is cheerful, or not serious

Some attributive adjectives come immediately after the noun, instead of before it. More examples from the text: something more serious; a character both serious and independent; peace of mind necessary to a quiet hour with a book; a real live person.
3) Par. 1 sentence 2, never advance beyond the sports page of a newspaper, a fashion article or the comics: they only read the sports page of a newspaper, a fashion article or the comics.

4) Par. 2 sentence 4, The circumstances… and independent: The conditions which help a child become a reader of books are — a life above poverty so that the family is able to think about and do things beyond the basic necessities of life; the availability of books which you will not have to pay for, as in the home or in a public library; and having a character that is curious and independent.

The main clause of this sentence is: “The circumstances… are: a life above real poverty…, the availability of free books…; and the possession of a character both curious and independent.”
to set a child on the path to literary adventure: to start a child on the way to becoming a reader.

literary adventure: an exciting experience gained through reading.

A life even barely above real poverty: a life which is just a little bit above the line of real poverty.

scope for: chance for action or thought; the opportunity or chance to do or develop something.

free books: books which do not need to be paid for or books one does not have to spend money on. It is common for a well-off family to have a family collection of books and the public library system is well developed in many western countries; such public libraries may include university libraries, city libraries, town libraries, community libraries, school libraries, church libraries, etc., all open to the public through certain procedures.

5) Par. 3 sentence 4, It is a wonder…knowledgeable: It is surprising that not all children have their intellect killed by their education, and that they become open-minded, and knowledgeable individuals.

survive their schooling: learn well in spite of the poor and weak education they receive.

6) Par. 4 sentence 2, the New Dark Age in which we live today: the present time is full of disorder, violence and irrationality; the present time is as savage and as uncivilized as the Dark Ages.

7) Par. 5 sentence 1, Ideally then, …is encouraged: Ideally then, a school system should encourage children to love to learn, rather than make them memorize facts; the system should encourage them to ask questions.
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6. Main Idea of Each Paragraph

Par. 1: One can acquire knowledge in many ways, but the best way is through reading. Different people have different reading habits and purposes.

Par. 2: The circumstances which help develop a child’s reading habit are: adequate economic means, the availability of books, and the possession of an independent and curious character.

Par. 3: Both an overstrict and a lazy education system will prevent some children from keeping their curiosity and mental independence alive, whereas a few can survive to become open-minded and knowledgeable people.

Par. 4: The present-day troubles make us rarely feel able to sit down with a book. But just because of our troubles we need to read more in order to understand and solve the problems.

Par. 5: School, family and government, each should play its own role in encouraging the love of learning and reading books.
Part B

Teaching Tips

I. Cannons, Cell Phones and Zippers
1. Brief Introduction to the Text

The passage by Dave Barry Cannons, CellPhones and Zippers is an attempt by the author to use humor to make the point that sometimes technology goes too far. As you read the article, ask yourself, is this author serious or is he just trying to write a humorous story?  Does the humor used by the author translate well into Chinese thought?
2. Language Points

Par. 8 last sentence, In a related development, an escaped robot cockroach broke into an OakLand wal-Mart and made off with an estimated 17,000 AA batteries.
AA battery: 5号电池
II. What Does a Credit Card Bring Us?
1. Brief Introduction to the Text

What Does a Credit Card Bring Us? by Eillton Henley is a brief but excellent article about credit cards. The author explains how credit cards work and points out both the positive and negative reasons for having them. American consumers are probably the most likely people in the world to use credit cards, however, the use of credit cards is expanding into almost every country in the world. The key point made by the author is that users should pay the amount owed in full at the time a bill is sent from the credit card company. This protects all the advantages and avoids all the disadvantages of using credit cards.
2. Language Points

Par. 3 sentence 6 …American cardholder has a credit card balance in excess of $2000.
…American cardholder owes more than 2000 dollars to the bank, which issued the credit card.
Key to Exercises
Part A

Books

Key to the margin questions:

1. go/move

2. (Omitted.)

3. The author means: though the educational system of their country is not good

4. (Omitted.)
5. The use of parallelism
Task 1 

Oral Activity
We read mainly for two reasons: we read for information and we read for pleasure.

Task 2 

Oral Activity
SQ3R stands for five steps in the reading process: Survey, Question, Read, Review and Recite. The first step is survey, which helps you to predict what the author is going to say. The second step is question, which means to form questions based on your survey. The third step is read and note. You’d better take notes or underline something important while reading. The fourth step is review, which means to go over the text to check your understanding and try to answer all the questions you write down while reading. The fifth step is recite, which means to make a summary of the reading in your own words. You can be sure you have understood the material if you can recite it without referring back to the notes.

Task 3

1. F    2. T    3. T    4. F     5.F     6. T

Task 4

1. What are the ways through which one can acquire knowledge?

2. Who forms the literate population in the world?

3. What kind of character does one need to possess to develop one’s reading habit?

4. Would you name some types of reading?

5. What should an ideal education system be like?

6. What is the difference between a person with a book and a person without one?

Task 5

Paragraph 1: E;  Paragraph 2: A;  Paragraph 3: C;  Paragraph 4: F;  Paragraph 5: D

Task 6

A: 1. ready
2. inquisitive
3. form

4. pressing
5. exactly


6. neglect

B: 1. irregular
2. mild

3. ignorant
4. illiterate
5. narrow-minded
6. misfortune

Task 7

misfortune  illiterate  displeasure independent unfavorable unavailable inconsistent incurious     unimportant  impossible      dispossession
Task 8

1. n. 进步







6. v. 渴望
2. a. 高级的







7. n. 期望
3. v. 前进，提高






8. n. 产生奇妙的效果
4. n. 沙漠







9. n. 惊讶
5. v. 背弃，遗弃






10. v. 疑惑
Task 9

1. through  2. beyond  3. as  4. on  5. to  6. into  7. on  8.of  9. to  10. to 

Task 10

From reading good books we can derive pleasure, friendship, experience, and instruction. A good book may absorb our attention so completely that for the time being we forget our surroundings and even our existence. Reading good books is one of the greatest pleasures in life. It increases our contentment when we are cheerful, and abates our misery when we are sad.

Task 11

1. 加from








6.  the turn 去掉the
2. 将common改为commonly




7. 加more
3. 将admire改为admirable





8. 将is 改为are
4. 将prevented 改为preventing




9. 将see 改为seeing
5. 将and 改为but







10. 将write 改为to write
Task 12

1. while

2. Whenever

3.whatever/whichever

4. as
5. No matter how/ However

6. whatever



7. whether  
Task 13

1. Although he could make a living himself, …
2. …, however/no matter how fast the latter may speak.

3. While the expansion of the material caused by heat is not great, …
4…., whether we are aware of it or not.

5. Whatever/No matter what excuses he may make, …
6. …, whichever/no matter which method you use.

7. Small as the stars appear, …
8. While this is true of some people, …
9. Whether or not the figures are accurate, …
10. An electronic device, however complex it may at fist seems, …
11. Hard as steel is, …
12. Whatever the situation is, …

Task 14

A.

第一篇写得较好。分类清晰，语言清晰。
第二篇存在的问题有：

1) 分类不科学，应注意层次清晰，先总分，后细分。

2) 在语言的运用方面，存在冠词、单复数、非完整句等语法错误。
B. Improvement on Sample 2:

Movies

Movies are one important kind of entertainment. Thousands of films are produced each year all over the world. They are all different, having different styles, different contents, different actors, different languages and so on. But according to their styles and contents, all movies can be divided into three main kinds: comedy, tragedy and normal movie.

Comedy always makes the viewer laugh and relax. It explains its subject through a series of funny scenes. Tragedy is just the opposite, which usually destroys the goodness of the world for the viewer. Although it appears to take some sadness to viewer, someone believes that it will give more impact to the viewer.
Normal movies are the neutralization of comedy and tragedy. It describes the progress of one story and one subject.

And more, there are many different patterns to divide. Such as there were sound film and silence film, color film and black-and-white film different in the history of the movie.
 When considering the content of movies, they can be divided into feature film, documentary film, science and educational film, musical film, sport film, cartoon film
 and so on.

修改参考文：

Movies

Movies are an important kind of entertainment. Thousands of movies are produced each year all over the world. They are all different in contents, styles, languages and so on. According to their contents and styles, movies can be divided into three main kinds: comedies, tragedies and neutral ones.

A comedy is generally an amusing play with a happy ending. It makes the viewer laugh and relax. It explains its subject through a series of funny scenes. A tragedy is just the opposite, which usually describes the most painful, serious and sad stories that cause deep sympathy and give heavy impact on the viewer. Those which are neither so amusing as comedies nor so sad as tragedies can be categorized as neutral ones.
Of course, movies may be classified in other ways, such as sound movies and silence movies, color movies and blach-and-white movies. According to the content, movies can also be divided into feature movies, documentary movies, science and educational movies, musical movies, sports movies, cartoon movies and so on.

Task 15

1. 许多成年男女和儿童向来是除了报纸上的体育版、时装介绍和连环漫画之外什么都不看。

2. 如果你从小就爱读书，那么你就会永远保持读书的习惯。

3. 理想的家庭和政府方针应该保证我们有大量的书籍——什么书籍都有。

4. 手不释卷的人堪称真人杰，从不摸书的人则是大傻瓜。

5. 李小姐说她乐意做一个爱管闲事的人，来保护环境。
Part B

I. Cannons, Cell Phones and Zippers

Task 1

1. False  2. False  3. False  4. True  5. True  6. True  7. True  8. Not given

Task 2

1. wrapped





6. defined
2. granted






7. explosion
3. snatches





8. bounce
4. swear






9. Tube
5. irritating





10. interruption
II. What Does a Credit Card Bring Us?

Task 1

1. Charge it.

2. Two or three.

3. The merchant can convert credit card sales into cash. 

4. Yes. 1.5%~5%.

5. the volume of credit card transactions, total dollar amount of credit sales, and how well the merchant can negotiate

6. Using credit cards to buy goods immediately and pay for it later can cause you to get into debt. After buying goods, you owe money to the bank, and you have to pay the bank the finance charges every month until you pay off your credit card debt.  

7. Because you are likely to buy goods you don’t need to use credit cards.

8. You should photocopy your credit card in advance.

Task 2

1. in







6. by
2. up






7. down
3. off






8. with

4.of







9. in
5. for






10. to
Part C
Task 1

1. a  2. b   3. b   4. d

Chinese Translation of Readings
Part A

书
知识可以通过交谈、看电视或旅游来获得，但最深入、最常用的途径是读书。如果我们考察一下世界上有阅读能力的人，便可得出这样的结论：把整个一生用来阅读学术书籍者是少数；多数人只看些闲书消遣；时常浏览一些比较严肃读物的人也是少数；而更多的男人、妇女和儿童只看报纸上的体育新闻、时装介绍或连环漫画。

如果从小就学会爱读书，那么你会永远保持读书的习惯，但如果你没有这种好运气

养成爱读书的习惯，你就会认为读书是件讨厌的事。有一些人，为数不多，直到晚年才

养成读书的习惯。有助于使儿童走上读书道路的环境是：有一个略高于赤贫的生活，这

样的一个家庭才有机会想些别的和做些别的而不致于全盘心思为谋生而奋斗；或者家中

有书，或者可在公共图书馆借书，做到看书不花钱；本人具有求知欲和独立性。

一个人想读书，就必须有求知欲。少数儿童不论他们国家的教育制度如何，始终能够保持这种求知欲和思想上的独立性。但多数儿童却做不到这一点。这要么是由于教育

制度过于严格，把死记硬背看作是天下第一等大事；要么是由于教育制度松散、使人怠惰，在“自由表达”的神圣旗帜下，甚至连读书写字这样的基本要求也被忽视。堪称奇迹的是，至少有少数儿童竟然没有被这种学校教育所糟蹋，而是脱颖而出，成为善于思考、思路开阔、博学多闻的人。

因此，不利于培养阅读习惯的环境是各种各样的，我们对此还可加一条，那就是遍及全世界的暴力行为和无政府状态——我们正生活在其中的新黑暗时代。我们很多人再也没有静下来读上一小时书所必需的那种平静心情了。然而正是由于当前存在的各种问题：我们更应该读书。否则我们怎能理解什么是仇恨、什么是残酷、什么是强权政治呢?我们怎能在个人自由和权威这类严肃的问题上表明我们的立场呢?我们怎能理解并解决我们所面临的迫在眉睫的许多问题呢?

因此，理想的教育制度应该培养学生酷爱学习，而不只是为了获取事实；应该鼓励探索精神。而理想的家庭和政府方针应该保证我们有大量的书籍——什么书籍都有。
Part B

I. 火炮、手机和拉链
——戴夫·巴里
今天的话题是：技术是个坏东西？还是好东西？几天前，我走进一个机场的男厕所。厕所里只有一个人，这个人正大声并绘声绘色地对着小便池说些什么。要是在十年前，我可能会调转身，蹑手蹑脚地从那里退出来。当我还是个孩子的时候，我的父母强调的一个原则是，“千万不要和一个对着抽水马桶讲话的男人一起呆在厕所里。”

当然，作为现代人，我知道那个男人正在用那种耳机线上带麦克风的手机打电话，就是会让人们感到他们必须大声对着讲话以便确信他们重要的信息可以被对方听见的那种东西。（“喂。是我呀。没什么。我在机场呢。”）

我不清楚为什么许多人在机场使用耳机这种玩意。他们为什么要解放他们的双手呢？他们是否生怕会突然发生什么意外的事，而要求他们必须在讲话的时候双手是自由的呢？（“喂。是我呀。我正和恐怖分子徒手搏斗呢。”）

或许他们害怕如果将手机贴近他们的脑袋，辐射会引起脑癌。如果是这样，他们可以考虑的一种方法是将他们的脑袋用铝网包上。要知道，这将使他们看起来很愚蠢。但是这还比不上他们对着耳机线大声喊叫愚蠢。

我想说的是那个场景中的每一个关键因素——手机、飞机、拉链，都是通过技术实现的。我们知道技术是个了不起的东西。但是超过某个限度，技术也会做的太过分，是不是？那么我们这样说（手机）是不是公平：如果能体谅别人并礼貌的使用它，手机就是好东西，但是如果一个人带着耳机，走来走去，在公共场所大声地喊叫，那么就应该允许旁边的人扯下那人的耳机，迅速穿过机场大厅跑开，很有可能（在扯下那大声喊叫的人的耳机的同时）还撕下了他的耳朵，还在身后的地面上活蹦乱跳？

我想我们都会认为上述那样做法是公平的。 当技术做得太过分的时候，普通公民应该采取行动。但问题是：我们如何定义“过分”？让我来告诉你。我们将 “过分”定义为“当科学家开始将武器装到蟑螂身上。”这实际上已经发生了，是《科学》杂志9月6日那期登载的一篇文章说的，是警示观察家斯维特曼的介绍引起了我的注意。这篇文章说加州大学伯克莱分校的研究者在“将微型火炮安装到蟑螂的背上。”那么这样说应该是正确的吧：这些研究者在活蟑螂的身上装备含有“充填炸药的塑料管”的背包。

当然，这些研究者这样做自有他们的科学缘由：他们是在做幻想中的事。不，实际上这与弄清楚蟑螂有如此好的平衡能力有点关系。（你大概从未看到过蟑螂从自行车上掉下来吧。）研究者利用他们的发现来建造一个可工作的机器蟑螂。根据《科学》杂志的报道，这种机器蟑螂和面包盒差不多大。多冠冕堂皇！如果这个世界真需要什么比武装蟑螂更好的东西，那就是巨型的机械化蟑螂！

2008年报纸上的新闻报道：“星期五加利福尼亚州圣罗萨市的一个房主被发现在厨房里中枪身亡。警方说该男子显然是被500轮小口径火炮攻击击倒的，绝大部分击中的是膝盖部位，表明这是一群从伯克莱实验室逃出来的用于搞研究的装有武器的蟑螂干的。警方说，屠杀的动机显然是胡闹。在另一起事件中，一个逃跑的机器蟑螂闯入奥克兰一家沃尔玛超市偷了大约17000节5号电池后逃走。”

请自问一下：这是不是你想在报纸上读到的那种故事？我也是，只要这是发生在加利福尼亚。开个玩笑，不，不过这太糟糕了。我们需要有权管管这种事的部门马上调查一下。
II. 信用卡给我们带来了什么？
“刷卡!”如果这两个字听着耳熟，那不足为怪。超过7500万的美国人用信用卡支付一切消费，从美国航空公司的机票到3A租车费，并且持卡消费的人数仍在逐月增加。实际上，大多数美国人每个月都会收到至少两三份寄给他们填写的信用卡申请表格。信用卡为何如此盛行?

对商家来说，答案显而易见。把收款存根交给银行或其他金融机构，商家就可以把用信用卡支付的销售收入转成现款，而通过为商家办理信用卡付款交易的业务，银行赚取1.5%~5%的费用。通常独立经营的小商店比大商场或连锁店交纳的费用高。让我们假设你使用维萨卡(Visa Card)从得克萨斯的一家零售店（Richardson电器店）以400美元购买了一台微波炉。该零售商一天下来把你的交款条连同当天收的其他交款条、支票及现金一并存放到指定的银行。如果银行对每一笔信用卡交易向Richardson电器店收取5％的费用，银行就从此笔信用卡交易额中扣除20美元($400 X0.05=$20)的手续费，然后立即把余款(380美元)存到Richardson电器店的账户上。银行实际收取的手续费取决于信用卡的交易额、赊账销售总额以及商家(与银行)的讨价还价能力。

对消费者来说，信用卡使他们在资金不足的情况下仍可以购买商品及支付服务费用。目前使用的绝大部分信用卡都是由银行或其他金融机构与Visa国际信用卡公司或万事达(MasterCard)国际信用卡公司联合发行的。银行信用卡的独特之处在于银行向持卡人提供的信贷限额相当于银行消费贷款。因此信用卡使持卡人可以立即获得短期贷款，由持卡人通知银行向商家付款，以后再把这笔款偿还给银行。当然，先得商品后付账的好处会导致人们滥用信用卡。今天大多数美国持卡者卡上欠银行的钱数超过2000美元。由于通常融资费率为每月1%~1.5%不等，所以最后你可能得交纳一大笔费用。比如说，如果你的信用卡欠款数额为2000美元，而信用卡公司每月收取1.5%的融资费，那么你每月须付费30美元 ($2,000×0.015=$30)。而每月的融资费会不断收下去直到你能够付清信用卡欠款为止。

取得信贷最便捷的方法是在当地银行开个活期账户，然后申请一张加油卡或商店信用卡。这些卡很容易拿到，因为零售商希望你买他们的东西。第三步，也是最危险的一步，那就是获得一张主卡，如维萨卡、万事达卡或运通卡。

认真选择信用卡很重要，因为信用卡的条款和条件差别很大。每年的融资费从15美元到75美元不等，但也有些信用卡公司根本不收年费。如果你也会像越来越多的人那样不能如数付每月的信用卡欠款，你最好还是使用利率最低的信用卡。利率一般为12%~18%，有的信用卡利率可能会更低。

信用卡会能成为你的朋友，因为它能帮你度过意外的难关。而当你用信用卡购买的商品或得到的服务有问题时，你可以要求信用卡公司向零售商“追回付款”直到问题解决。每月的信用卡清单也可以帮助你妥善记载支出款项。此外，如果你按时付款，信用卡会帮助你建立一个良好的个人信用记录。

信用卡也可能成为你的敌人，因为它诱使你买些你不需要的东西。信用卡公司不断提供更低偿付额、现金垫付甚至几个月的还款期限似乎会帮你度过财政困境。而实际上，融资费与各种费用只会增加，让你负债累累。

如果你发现自己陷入欠债的麻烦，不要置账单而不顾。向你的债权人说明你的问题并表示先支付信用卡上的部分欠款。如果这也不成，那就求助于像消费信贷协调机构这样的组织来帮助你度过财政难关。

保护好你的信用卡号码以及你的信用记录。绝对不要把你的信用卡号码和有效期告诉你从未联系过的人。不要把信用卡号码写在个人支票上。不要回复你收到的每一封立等可用的信用卡的来信(你有两、三个信用卡就足够了)。最后，将你的信用卡复印，一旦失窃，立即通知信用卡公司。
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Suggested Teaching Procedures











� Confusing sentence. A better version can be “Viewers are subjected to sadness, and often it has a great impact on them.”


� Chinglish and ambiguous sentence. It can be revised as “Movies can also be divided into other categories, for example, sound and silence films, color and black-and-white films represent periods in the history of movies.”


� “Films” here should be in plural form.





